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Vragen m.b.t. Ingekomen brief KNDSB 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 1 Heeft GS ook dit verzoek van de KNDSB 

gekregen? 
 

Deze brief is gericht aan Provinciale Staten. 
GS heeft dit verzoek niet ontvangen.  

 2 Zo ja, wat was het antwoord? Zo nee, zou 
een dergelijk verzoek in ons huidige 
subsidiebeleid passen? 

Vanuit het beleidskader Sport en bewegen 
kunnen wij geen financiële bijdrage leveren. 
Het is niet de rol en taak van de provincie 
Utrecht om individuele sportverenigingen 
en sportbonden financieel te ondersteunen 
of staande te houden. Ook speelt dit 
vraagstuk landelijk. Voor mogelijke 
ondersteuning kan deze sportbond 
NOC*NSF benaderen.  

 


